

七天六晚冲绳岛 & 台北



第一天新加坡/台北/那霸（冲绳）（机上用餐）

集合在新加坡国际机场乘搭豪华客机飞往那霸(冲绳),抵达机场由专人接机送往入住酒店。

CI752	新加坡	台北	1025	1500
CI122	台北	那霸（冲绳）	1615	1835

第二天冲绳（早/午/晚餐）

萬座毛是代表冲绳的名勝景觀之一。突出在東中國海的萬座毛，因海浪長年侵蝕，石灰岩的懸涯峭壁形成了遠看猶如象鼻般的獨特造型。高 20 米的懸涯上的寬闊地帶天然矮草叢生，是日本的國定自然公園。18 世紀的琉球國王尚繼面對萬座毛之美景曾詠嘆：「萬人座之毛（野原）」，萬座毛由此而得名。

位於 **BUSENA Resort 海中展望塔**，可看到 360° 廣闊的珊瑚礁海域，是極受歡迎的景點。四周鮮麗的海面，小丑魚、圓眼燕魚等熱帶魚類悠游其間。寧靜的海中，無論是風是雨都能盡情遊樂。另外從海上瞭望台望去極緻美景盡收眼底。

冲绳美之海水族館位於本部半島的海洋公園內，彷彿潛入海底深處體驗新鮮感的水族館。登上金氏世界紀錄的巨大透明壓克力板，堪稱世界最大的大型水槽裡，有身長 8.4 公尺的鯨鯊，還有大型鬼蝠魟等，種類繁多的魚類就在眼前自在悠游。此外，還能從「珊瑚之海」、「熱帶魚之海」、「深層之海」等各個角度來觀察冲绳海洋。是造訪冲绳時絕對不能錯過的人氣景點。观赏海豚表演。



第三天冲绳（早/午/晚餐）

中城城堡，这是横跨冲绳的琉球 王国时代，它已经存在了好几个世纪，冲绳县于 1879 年成为了日本前的几个城堡。只留下一片废墟的城堡，但这些保存完好，并且仍然可以清楚地划分成多个城堡城堡的认可。也有周边地区从城堡废墟和中城湾的美丽景色。

琉球村是一个关于传统的小主题公园冲绳文化在琉球王国从重建村的时代形式。这个村庄包括一个红色的屋顶瓦片和对周围的石墙与传统民居台风，神社和各种讲习班，广泛的表演是在村，举行包括 EISA 太鼓击鼓，舞蹈，音乐会，游行和重演历史的仪式。当然，游客也有机会吃一些流行的冲绳料理和购买当地纪念品。

坐在 **Ikei 岛**县道 10 号结束，伸出向东从冲绳内地，和通过的 **Miyagijima 岛**离海岸一路狂奔。4.7 公里长的道路连接主岛和 Miyagijima 的岛被称为“**开初 DORO**，”相当流行的景色切割隔海相望，与一望无际的蓝色水的公路两侧的扩散。连接 Miyagijima，岛与 Ikei 岛是那么壮观，200 米 Ikei 大桥，它的红色大拱门，站在一个迷人的反差，蓝色宁静的天空上方和下方的水。岛吸引游客的最大是 Oodomari 海滩 600 米，西侧的岛屿，广阔的，水肺潜水和度假之间高度评价。

冲绳嘉手纳美军基地占地 19.95 平方公里，横跨嘉手纳町、冲绳市、北谷町的一市二町，嘉手纳町的 83% 为基地所占。1944 年 9 月，这里曾是舊日本陸軍航空隊的機場，戰後被美軍接收，後經多次擴建。50 年過去，現在這裡仍是美國在西太平洋和亞洲地區最大的軍事基地。隔鐵絲網可見美國軍用機的起降。

美滨美国村，是一家大型的综合娱乐设施，位于中环冲绳宏图。许多美国军事基地位于该地区，以及娱乐复



杂的美洲主题为基地的居民提供了一个怀旧的乐趣，以及当地人有趣的分流。美滨美国村类似于美国一家大商场，许多商店，餐馆，咖啡馆和一个大型停车场。最知名的美国乡村的特点是大型的摩天轮。在许多机构，如时装销售美国品牌服装或热狗和汉堡包专门的餐厅，商店，发现美洲主题。

第四天冲绳 (早/午/晚餐)



首里城位於俯瞰那霸市的海拔 120 米的高坡上，是琉球王國的象征。14 世紀末創建的首里城，是琉球歷代國王的居住地，同時，也是琉球王國的政治的中心。

冲繩最大的木造建築是國王的首里城正殿，而北殿用來接待來自中國的冊封使臣，南殿用來接待薩摩的藝人。正殿的内部對外公開，北殿、南殿是展覽室，可以瞭解王朝當時的日常生活和各種儀式等。首里城二戰被毀，1992 年復元。2000 年 12 月登記為世界文化遺產。**Shikinaen** 是琉球王室最大的独栋別墅，据说已王室度假和招待外国客人使用。因为它是位于首里城的南部，它也被称为南园。建造於 1799 年的琉球王家別府。受中國建築影響，特殊的「迴廊式庭園」，更能深刻感受到中國與琉球間交流的密切程度。花园，也受到严重破坏了二战期间冲绳战役，但在 1975 年开始，在约二十年的成本显着恢复。冲绳世界是冲绳县的最重要的主题公园，并介绍当地的历史，文化和自然都在一个位置。的公园主要景点是 Gyokusendo 的。5000 米长的洞穴，约 30 万年前形成的，它提供了今天的 890 米的长廊向社会公布。隔壁是土生的公园，一个中心，没有秘密冲绳的毒蛇。



还有一个风景秀丽的村庄，旧时代的冲绳岛和体验冲绳的传统工业遗产和当地的民间工艺，如吹制玻璃和陶器的研讨会，允许。在此期间，传统的绩效广场提供了昂扬的 EISA 舞蹈，流行和其他受欢迎的景点。國際通大道，它位於那霸市中心，是冲繩觀光的出發點也是那霸的中心繁華街。國際通大道充滿朝氣。自古便做為冲繩的中心而繁榮，第二次世界大戰受到毀滅性打擊，而戰後又以驚人的速度得到復興和發展，因此人稱「奇蹟大街」。在全長 1.6 公里的大道兩側，百貨店、餐廳、出售美軍軍品的雜貨店、土特產店、時裝店鱗次櫛比，終日遊人不斷，熱鬧非常。



还有一个风景秀丽的村庄，旧时代的冲绳岛和体验冲绳的传统工业遗产和当地的民间工艺，如吹制玻璃和陶器的研讨会，允许。在此期间，传统的绩效广场提供了昂扬的 EISA 舞蹈，流行和其他受欢迎的景点。國際通大道，它位於那霸市中心，是冲繩觀光的出發點也是那霸的中心繁華街。國際通大道充滿朝氣。

自古便做為冲繩的中心而繁榮，第二次世界大戰受到毀滅性打擊，而戰後又以驚人的速度得到復興和發展，因此人稱「奇蹟大街」。在全長 1.6 公里的大道兩側，百貨店、餐廳、出售美軍軍品的雜貨店、土特產店、時裝店鱗次櫛比，終日遊人不斷，熱鬧非常。

Ashibina Outlet Mall 在展現出古希臘時期建築現代風貌的購物中心裡，以歐洲知名品牌為中心，享受更高層次的購物樂趣。超過 70 種人氣名牌，有許多是首次在日本出現的品牌。舒活、娛樂設備也很充實，適合闔家前來或情侶相伴採購，另外還有觀光景點指南。

第五天冲绳 /台北 (早餐)

早餐后出发参观波之上神宮，此為傳統日式古神社的建築，神社中供奉著國土守護神，是當地最著名的神社。参观完毕将乘搭飞机回台北，抵达台北国际机场。专人接机前往入住酒店

CI121	ETD 1145	ETA 1210	OKA	TPE
-------	----------	----------	-----	-----

第六天 台北 (早餐)

全天自由活动

第七天台北 /新加坡 (早餐)

早餐后,送往机场乘搭飞机回返新加坡

CI751	ETD 1605	ETA 2045	TPE	SIN
-------	----------	----------	-----	-----

7D 6N OKINAWA & TAIPEI



DAY 01 SINGAPORE / TAIPEI / OKINAWA (MOB)

Assemble at Changi International Airport Terminal One for your flight to Okinawa via Taipei. Meet and greet by our friendly local guide and transfer to your hotel.

CI752	新加坡	台北	1025	1500
CI122	台北	那霸 (沖繩)	1615	1835

DAY 02 BUSENA UNDERWATER OBSERVATORY-GLASS BOTTOM BOAT / CAPE ZANPA / MANZAMO / OCEAN-EXPO-CHURAU MI AQUARIUM (B/L/D)

See the underwater in Okinawa without Scuba Diving at **Busena Underwater**



Observatory. Set within the ocean, Busena Resort is rich in coral reefs and tropical fish. With a 360-degree panoramic view of tropical fish swimming around you, it feels like a sea palace offering unforgettable ocean scenery. There are also glass boats ready to take you a little further out in the ocean (subject to



weather conditions). Capture some shots at the scenic **Cape Zanpa** before continuing to **Manzamo** - a large green grassy area along the west coast of Onna Village. The ocean is 50 meters below the field, and the sights and sounds of crashing waves are hard to describe. The rare plants in this area are designated as protected species by the Okinawa Prefecture. **Ocean Expo Park & Okinawa Churaumi**

Aquarium - this park is located at the same site where the International Ocean Exposition was held in 1975. In the park, there is the world's largest aquarium, the Tropical Dream Centre with orchids of world class rarity, a traditional village re-created with original Okinawan houses and an ocean theatre with daily schedule of dolphin & whale performances.

DAY 03 NAKAGUSUKU CASTLE RUINS / NAKAMURA RESIDENCE / KAICHU DORO SEAROAD / IKEI ISLAND / KADENA AIRBASE / AMERICAN VILLAGE (B/L/D)

Nakagusuku Castle (UNESCO) is one of several castles built across Okinawa during the era of the Ryukyu Kingdom. Only ruins remain of the castle today and you can catch a breath-taking view of the surrounding area and



Nakagusuku Bay from the castle ruins. **Nakamurake** is a traditional Okinawan house, dating from the 18th century, when it served as the residence of the Nakamura family. Nakamurake displays many typical characteristic of a wealthy Okinawan farmer's residence, such as a red tiled roof with statues of shisa, lion like creatures that ward off evil spirits and are omnipresent in Okinawa.



Kaichu-doro is an inter-island highway that slices through the sea in a

straight line and it connects Katsuren Peninsula and Henza Island. Dubbed the "road that



glides across the sea" or "the beautiful bridge," the highway has become a place famous for its delightful views. **Ikei island** is linked to Miyagi Island by the Ikei High Bridge. As soon as you cross the bridge you come to Ikei Beach. The beach has exceptionally fine white sand and crystal clear water, very popular for swimming and camping, especially because you can swim here even at low tide. Situated close to

Kadena Rotary on Route 58, **Road Station Kadena** features a restaurant and a local specialty store, and an exhibition room where you can learn about the culture and history of the town. From its rooftop observatory, you can see a panoramic view of



Kadena Air Base. **Mihama American Village** – a large entertainment complex located in central Okinawa. Many American military bases are located in this area. The Mihama American Village resembles a big American shopping mall with lots of shops, restaurants, cafes and a large parking lot. The most recognizable feature of the American Village is the large Ferris wheel.

DAY04SHURI CASTLE / SHIKINAEN GARDEN / OKINAWA WORLD / ASHIBINA OUTLET MALL / KOKUSAI-DORI (B/L/D)



Step into the world of Unesco World Heritage sites today. Shuri is the name of the former capital of the Ryukyu Kingdom. **Shuri Castle** (Shurijo) served as the administrative centre and residence

of the Ryukyu kings for several centuries until Okinawa became a Japanese prefecture in 1879.

Shikinaen was constructed in the end of the 18th century as the second residence of the Ryukyu kings. It features beautiful, relatively simple, wooden palace buildings with Okinawan style, red tile roofs and a spacious Japanese style landscape garden with a central pond.

While the

garden is designed in a style seen elsewhere in Japan, the architecture and flora give Shikinaen a uniquely Okinawan flavour.

Okinawa World is Okinawa Prefecture's foremost theme park and presents the local history, culture and nature all in

one location. The park's main attraction is **Gyokusendo**. A 5000 meter long cave that was formed approximately 300,000 years ago, it offers today a 890-meter promenade to the public. There is also a scenic village of old time Okinawa and workshops with **DIY** experience on Okinawa's traditional local folk craft such as glass blowing and pottery. The traditional performance stage offers high-spirited Eisa dances another popular attraction. **Kokusaidori** is Naha's main

street, lined with restaurants, cafes, bars, hotels, souvenir shops, boutiques and department stores. Many

shops remain open until 11pm, and live Okinawa music is played at several restaurants. It's time to shop at

Ashibina Outlet Mall is Okinawa's first ever outlet mall, with 70 world brands gathered in one location.

DAY 05 NAMINOUE SHRINE / OKINAWA-TAIPEI (B)

Naminoue Shrine, literally means "Above the Waves Shrine".

It sits atop a high bluff, overlooking Naminoue Beach and the ocean.

Originally a

sacred space of the native Ryukyuan religion and due to its location and natural

beauty, it was dedicated to Nirai Kanai, the mythical source of all life, and to the

sea. Bid farewell to Okinawa and board your transfer to the airport for your flight to Taipei.

On arrival at CKS International Airport, greet & assists by your local tour guide and proceed to Hotel.



CI121	ETD 1145	ETA 1210	OKA	TPE
-------	----------	----------	-----	-----

DAY 06 TAIPEI FREE & EASY (B)

Free & Easy day to explore Taipei on your own. You may like to take the subway to Xin Beitou for some hot

spring or shop at trendy Xi Men Ting or at the wholesale outlet Wu Feng Pu and in the evening you may

want to chill out at Taipei Pubs or visit the many night markets (Shi Lin & Row He).

DAY 07 TAIPEI / SINGAPORE (B)

Bid farewell to Taipei as you board your transfer to the airport for your flight home.

Enroute enjoy the warm

and friendly inflight service of China Airlines.

CI751	ETD 1605	ETA 2045	TPE	SIN
-------	----------	----------	-----	-----